

Title (en)

DEVICE FOR REGULATING THE GAS CONSUMPTION.

Title (de)

EINRICHTUNG ZUR REGELUNG DES GASVERBRAUCHES.

Title (fr)

DISPOSITIF REGULATEUR DE CONSOMMATION DE GAZ.

Publication

EP 0220195 A1 19870506 (DE)

Application

EP 86900227 A 19851219

Priority

HU 165285 A 19850430

Abstract (en)

[origin: WO8606515A1] The disclosed device comprises a pipe (15) connected to the gas source, a pipe (14) connected to the consumer apparatus to be supplied, and optionally a container (13) connected to the pipe (14). Between the pipe (15) of which the pressure is higher and the pipe (14) of which the pressure is lower and/or the container (13), there are provided n pipes (9-12) with a passage capacity which may be varied according to a predetermined functional relationship, which latter pipes are provided with shutters (1-4) controllable according to a predetermined program.

Abstract (fr)

Le dispositif comporte un tuyau (15) raccordé à la source de gaz, un tuyau (14) raccordé à l'appareil consommateur à approvisionner, et éventuellement un récipient (13) raccordé au tuyau (14). Entre le tuyau (15) dont la pression est plus élevée et le tuyau (14) dont la pression est plus faible et/ou le récipient (13), sont prévus n tuyaux (9 à 12) avec une capacité de passage modifiable selon une relation fonctionnelle déterminée, lesquels sont pourvus d'obturateurs (1 à 4) manoeuvrables selon un programme prédéterminé.

IPC 1-7

G05D 16/20

IPC 8 full level

G05D 16/20 (2006.01)

CPC (source: EP)

G05D 16/204 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8606515A1

Cited by

CN108958305A

Designated contracting state (EPC)

BE FR IT

DOCDB simple family (publication)

WO 8606515 A1 19861106; EP 0220195 A1 19870506; HU 195346 B 19880428; HU T40270 A 19861128

DOCDB simple family (application)

HU 8500075 W 19851219; EP 86900227 A 19851219; HU 165285 A 19850430